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Verslag van de Algemene Vergadering van vrijdag 19 januari 2024 
 

Aanwezigen: Jenny DAUWE (penningmeester), Martine DE BEUL, Jacques DE 
BOECK (secretaris), Edith DE CLERCQ, Marleen DENERT, Marc EECKHOUT, Piet 
EECKMAN (bestuurslid), Patrick GALLE, Jan GHESQUIERE, Ingrid GOTTSCHALK, 
Hubert HELLEBUYCK, Tom LAMMENS, Renaat MELKENBEEK, Noël MYS, Claire 
NOREILLIE, Hilda PAELINCK, Hans SECELLE (bestuurslid), Jan SERRAS, Odette 
VAN DE WIELE, Anita VANDER MAELEN, Tom VAN MUYLEM, Rik VANTILBORGH 
(voorzitter), Toon VANTILBORGH 
 
De vooraf opgestuurde agenda wordt aangenomen. 
 
1. Rik verwelkomt de aanwezigen en verwijst naar de vooraf opgestuurde 

documenten die de verschillende punten hieronder ondersteunen. 
2. Jenny doet verslag van de financiële toestand, die nauwelijks veranderd is ten 

opzichte van begin 2023. De club is financieel gezond zonder rijk te zijn. 
3. Rik stelt het ontwerp van budget 2024 voor en legt daarbij de nadruk op twee 

punten: 
a. de voortschrijdende gelijkschakeling van de lidgelden voor dinsdag en 

vrijdag, die volgend jaar of het jaar daarop moet uitmonden in één lidgeld 
voor één soort leden; 

b. het verdwijnen van de subsidiëring van de BBQ en de clublunch van de 
vrijdagleden: blijft alleen over het aperitief dat bij de clublunch aan alle 
deelnemers door de club zal aangeboden worden. 

4. Jacques doet verslag van de ledenadministratie: 
a. het aantal leden is grosso modo gelijk gebleven, waarbij opvalt dat de 

grootste groep leden die is die zowel dinsdag- als vrijdaglid zijn; dit sterkt 
het bestuur in de eerder genomen beslissing slechts één soort leden over te 
houden; 

b. wat de ledencampagne 2024-2025 betreft: het lidgeld voor dinsdag wordt 20 
€, dat voor vrijdag 40 € en voor beide 50 €; 

c. zoals voorheen moeten clubleden ook VBL-lid zijn, via onze club of via een 
andere club. 

5. Piet doet verslag van de huidige lessencyclus en wijst op het groot aantal cursisten 
van de sessie 2022-2023 dat lid geworden is. 

6. Zoals op voorhand aangekondigd, kwamen drie bestuursmandaten vrij: na hun 
vierjaarlijks mandaat de mandaten van Piet en Rik en, na haar ontslag als 
penningmeester, het mandaat van Jenny. Er waren drie kandidaten – Martine De 



Beul, Piet Eeckman en Rik Vantilborgh – en die worden bij handgeklap verkozen. 
Martine neemt de functie van penningmeester over van Jenny. 

7. Varia 
a. Renaat Melkenbeek oppert de idee om van tijd tot tijd een vooraf gestoken 

gift voor te bereiden en op een ongekende plaats tussen de reguliere boards 
te plaatsen. Er worden wat bezwaren geopperd, maar het bestuur zal de 
suggestie onderzoeken in het licht van de opmerking van Jan Serras, die 
voorstelde op regelmatige basis een reguliere gift te bespreken. 

b. Marleen Denert komt terug op de grote interesse die er klaarblijkelijk was 
voor de drie speciale lessen die Piet in het voorjaar gaf. Het bestuur zal de 
suggestie om dat initiatief te herhalen verder bekijken. 

 
De Algemene Vergadering wordt afgesloten met een dankwoord van Rik voor Jenny 
en de overhandiging van een geschenk van de club … 


